

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4845

24 octobre 1979

Distribution limitée

---

ADHESION DE LA REPUBLIQUE HELLENIQUE  
AUX COMMUNAUTES EUROPEENNES

Suite aux déclarations faites par le représentant de la Commission des Communautés européennes et par le représentant de la Grèce à la réunion du Conseil des Représentants du 25 juillet 1979 (C/M/134, point 13), les délégations susmentionnées ont transmis au secrétariat des exemplaires du texte des Actes relatifs à l'adhésion de la République hellénique aux Communautés européennes, signés à Athènes le 28 mai 1979.

Un exemplaire du texte de ces instruments juridiques est envoyé à chaque partie contractante.

---

ACCESSION OF THE HELLENIC REPUBLIC  
TO THE EUROPEAN COMMUNITIES

Following the statements made by the representative of the Commission of the European Communities and by the representative of Greece at the meeting of the Council of Representatives on 25 July 1979 (C/M/134, item 13), the above-mentioned delegations have forwarded to the secretariat copies of the text of the instruments regarding the accession of the Hellenic Republic to the European Communities, signed at Athens on 28 May 1979.

One copy of the text of these legal instruments is being sent to each contracting party.